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Motion angående att efterfölja beslut som tagits på årsstämman 

I mitt yrkesliv fattade vi beslut, utsåg vilka som skulle ha ansvar för dem och en tidsplan för när det 

skulle vara genomfört. Det tyckte vi var ett bra arbetssätt. 

När man ser tillbaka så märker man att det har fattats beslut på årsstämman som inte följts upp, ett 

exempel är staketet runt parkeringen vid 52-ringen. Det finns nog flera. Vid ett sådant möte frågade 

en fastighetsägare om inte beslut som man tog på årsstämman skulle efterföljas och fick då till svar 

från en i styrelsen att hen skulle lägga in en motion om detta. Jag har inte sett att det har skett så 

därför lägger jag in en motion om det.  

Fördelen med att följa beslut som fattas på årsstämman är att fastighetsägarna kan lita på att det 

som bestäms genomförs. 

Mitt förslag är att styrelsen ska genomföra de beslut som fattas och även delge fastighetsägarna en 

tidsplan för när dessa ska vara genomförda. 
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